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Referat af bestyrelsesmødet den 08. april 2024 kl. 09.00 
hos Tove 

 
Tilstede: Tove, Claus og Bente.  

DAGSORDEN REFERAT 

1. Godkendelse af referat fra den 9. 
februar 2024 

Godkendt og underskrevet af alle. Arkiveret i 
protokollen 

2. Orientering - siden sidst 3 indflytninger  
 
Uge 8 + 9: Fejlfinding af manglende udendørs 
belysning på Anemonevej samt reparation 
heraf.  
05.03. Markvandring – se mere under punkt 4 
03.04. Afdelingens container til haveaffald er 
blevet tømt! 
04.04 Kredsvalgmøde, 6. kreds, Viborg.  Hele 
bestyrelsen deltog som delegerede 
 
Mads er nu udlært og fast ansat i område Nord. 
Se mere i magasinet ”Til enhver Lejlighed”  
Per er gået på pension.  
 

3. Afdelingens regnskab for 2023 – 
spørgsmål, drøftelse og godkendelse. 
(tag selv en printet udgave med) 

Afdelingens regnskab blev drøftet, spurgt ind til 
og debatteret.  
Tove havde forinden også rettet henvendelse til 
Økonomiafdelingen på FællesBo for specifik 
uddybelse af nogle punkter.  
Herefter blev regnskabet for Anemonevej 2023 
godkendt og underskrevet via penneo 
 

4. Markvandring - evaluering Tilstede var hele bestyrelsen, 
ejendomsfunktionær Allan og serviceinspektør 
Martin  
Det var en god og grundig markvandring.  
Der var gennemgang af: 

- Screeningsrapport 
- Planlægning af nyt aktivitetsskema samt 

gennemgang af det gamle.  
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- Rundtur i afdelingen 
- Drøftelse af aktuelle samt kommende 

behov.  
- Endelig aftale om, at der bag det gamle 

viceværtskur skal anlægges mere 
belægning. Det er tidligere lovet overfor 
kommunen samt renovationsfirmaet, at 
det skal bringes i orden.  

5. Helhedsplanen – status efter 1-års 
gennemgangen. 

 Tag/vinduer:  
Planlagt:  
 uge 8 – 9:  Udsat (grundet manglende   
reservedele) 
ny periode: 
uge 11 – 12:  udsat igen 
ny periode: 
uge 14 -15 
 
Øvrige håndværkere: 
Planlagt:  
uge 11 – 12 udsat til 
ny periode: 
uge 14 – 15 
 
Status: Ubekendt.  
 

6. Bestyrelsesarbejdet 2024 – 
planlægning fortsat 

Loppemarked på Anemonevej?  
Forarbejde laves for at undersøge om der er 
stemning for at afholde et i 2024 
 
Udarbejde beskrivelse af, hvordan vi arbejder i 
bestyrelsen (møde hyppighed og kurser, fx) - og 
hvilke krav der stilles.   
 
Redigering af velkomstfolderen.  
 
 

7. Afdelingsmøde 2024 Aulum Fritidscenter bestilt til den 3. september 
 
Ønske om dirigent afsendt.  

8. Eventuelt  Kommende opgaver/aktiviteter: 
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- 10.04 Kursus i konflikthåndtering - hele 
afdelingsbestyrelsen deltager 

- 02.05 Fyraftensmøde, bl.a. med 
evaluering af sidste fyraftensmøde, der 
blev afholdt fælles for alle 
afdelingsbestyrelser i hele Fællesbo.  

- 07.05 Repræsentantskabsmøde  
- El ladestander møde med Martin – 

aftales senere 
- 13.05 Møde med anden lokal Fællesbo 

afdeling.  
- Den store P-plads ved 19 – 17 -15 -13: 

Forespørgsel fra beboer ang. opmaling af 
parkeringsbåse. Spørgsmål vidergives til 
Martin. 

- Spand i storskrald til porcelæn? Status? 
 

9. Næste møde - eventuelle punkter 
hertil 
 
HUSK kalender ☺ 

Mandag den 13. Maj 2024 
- Læse afdelingens husorden og øvrigt 

materiale vedr. afdelingen igennem før 
mødet. 

 
 
Underskrift:  


